



大溫哥華中華文化中心·中文學校

Chinese Cultural Centre of Greater Vancouver • Chinese Language School

2024年“文化中国·水立方杯”中文歌曲大赛报名表

选手姓名 Name (中文/英文)		性别 Gender	A. 男 Male		
出生日期 Date of Birth			B. 女 Female		
选手赛区 Division	选手照片	选手组别 Group	A. 海外赛区青年组 Adults (Age of 18-40)		
住在国 Country			B. 海外赛区少年组 Teens (Age of 12-17)		
居住城市 City					
职业 Occupation					
擅长的专业或技能 Major Skills					
			A. 华侨 Overseas Chinese		
			B. 外籍华人 Ethnic Chinese		
	C. 香港居民 Residents of Hong Kong, China				
	D. 澳门居民 Residents of Macao, China				
	E. 外籍人士 Non Ethnic Chinese				
个人 联系方式 Personal Contact	电 话 Tel	监护人 联系方式 Guardian's Contact	姓名 Name	性别 Gender	年龄 Age
	邮 箱 Email		国籍 Nationality		职业 Occupation
			电话 Tel		邮箱 Email

说明:

1. 请选手使用中文或英文如实填写以上信息。一旦发现信息虚假不实,大赛组委会有权取消选手参赛资格。
2. 请选手填写可随时直接联络到本人(或其监护人)的电话号码,并保持通讯畅通。
3. 照片栏内请提交选手近期面部清晰照片一张。
4. 此表一经提交,即代表选手(或其监护人)同意将相关信息提交大赛组委会。
5. 大赛组委会承诺选手信息严格对外保密。

Tips:

1. Please fill in the information truly and correctly in Chinese or English. Once the information is found to be false, the competition committee own the right to disqualify the participant.
2. Please fill in the phone number that can directly contact you (or the guardian) at any time.
3. Please submit a recent photo with full-faced to verify your identity.
4. Once the information is submitted, it means that you agree to submit the relevant information to the competition committee.
5. The competition committee promises that the information of the contestants will be strictly confidential.